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Ärende 247: Nya regler för fördelning av studieförbundsbidrag 
 

Det finns flera förslag gällande nya bidragsregler för studieförbunden i Botkyrka kommun. Men 

tyvärr är det otydligt att kultur- och fritidsförvaltningen har en annan uppfattning än den politiska 

majoriteten.  

 

Vi har förstått att kultur- och fritidsförvaltningen förespråkar en modell som delvis är baserad på 

kommunens valda målområden. Konsekvensen skulle bli att studieförbunden får tydliggöra hur de 

kommer att arbeta mot de valda målen under kommande period. Förslaget ger även möjlighet till en 

mer kvalitativ bedömning av handläggaren samt en fördjupad dialog med studieförbunden.  

 

Vi hade önskat ett tydligare beslutsunderlag i detta ärende där kultur- och fritidsförvaltningens 

förslag till beslut framgår.  

 

Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 

 

att återremittera ärendet till kultur- och fritidsförvaltningen så att tjänstemännen får tydliggöra 

det förslag som förespråkas av kultur- och fritidsförvaltningen 

 

att  om återremissen faller, bifalla kultur- och fritidsförvaltningens förslag 

 
Anders Thorén (TUP)  Stina Lundgren (M)   
 


